
 
 

Lietuvos Automobilių Sporto Federacija 

LASF Ralio komiteto posėdžio protokolas Nr. 2024-18 

2024-11-07 

LASF Ralio komiteto (RK) posėdis pradėtas 2024-11-07 d. (ketvirtadienis) 18:00 val., LASF būstinėje 
Savanorių per.56-1A, Kaunas, baigtas 2024-11-07 d. (ketvirtadienis) 21:00 val. Išplėstinis posėdis su 2024 
m. LARČ, LARSČ, LMRČ organizatoriais ir galimais 2025 m. organizatoriais. 
 
Dalyvavo: Ralio komiteto pirmininkas Darius Šileikis (DŠ), vicepirmininkas Tadas Vasiliauskas (TV), 
komiteto nariai: Ramūnas Čapkauskas (RČ), Tadas Zdanavičius (TD), Paulius Mileška (PM, nuotoliniu 
būdu), Eugenijus Andrulis (EA, nuotoliniu būdu), Donatas Liesis (DL), LASF Generalinė sekretorė Indrė 
Janauskaitė (IJ), LARČ/LARSČ stebėtojas Kastytis Torrau (KT, nuotoliniu būdu), LMRČ stebėtojas 
Edvinas Vašteris (EV). Organizatoriai: Tadas Balaišis (TB), Ronaldas Rutkauskas (RR), Ingrida 
Savickienė (IS), Vitalijus Plastininas (VP, nuotoliniu būdu, posėdžio pabaigoje), Audrius Gimžauskas 
(AG), Žilvinas Juršys (ŽJ), Arvydas Petkevičius (AP, nuotoliniu būdu), Mantvydas Cicėnas (MC, 
nuotoliniu būdu), Lukas Lazauskas (LL, nuotoliniu būdu), Neringa Lazauskė (NL, nuotoliniu būdu), 
Mantas Zepčiukas (MZ), Benas Šimkus (BŠ, nuotoliniu būdu). 
 
Posėdžio pirmininkas: Darius Šileikis 
Posėdžio sekretorius: Tadas Vasiliauskas 
 
I. Darbotvarkės pristatymas: 

1. 2025 m. naujų idėjų ir praktikų įgyvendinimas Lietuvos ralio čempionatuose. 
 

II. Darbotvarkės klausimų nagrinėjimas: 
1. 2025 m. naujų idėjų ir praktikų įgyvendinimas Lietuvos ralio čempionatuose. 

Svarstyta: DŠ pristatė naujas idėjas ir praktikas, kurios turi būti įgyvendintos 2025 m. ralio sezone. Taip 
pat, išklausyti ralio organizatorių pageidavimai. Posėdžio metu aptartos temos: 

• Renginių organizatorių civilinės atsakomybės draudimo ypatumai; 
• „Samsonas Rally Utena 2024“ įvykusios avarijos dabartinis procesas; 
• LASF įsigys video registratorius, kurie bus naudojami visuose SAF automobiliuose ralio metu; 
• Apsauginių reforma sukuriant kvalifikuotą personalą ir bendrą LASF sistemą; 
• DŠ yra parengęs apsauginių instruktavimo formą, kurią kiekvienas apsauginis turės pasirašyti; 
• Vieša nulinių ekipažų atranka 2025 m. sezonui; 
• Miestiniai greičio ruožai 2025 m. sezone; 
• SVO reglamento pakeitimai; 
• MEDIA akreditavimo taisyklių pakeitimai; 
• LMRČ STS sistemos pristatymas; 
• LMRČ, LARSČ, LARČ monitoringas; 
• LARČ, LARSČ, LMRČ dalyvių pageidavimai dėl varžybų trukmės ir formato; 
• Priekinio stiklo lipduko partnerio paieška 2025 m. sezonui; 
• Lenkijos ir Estijos ASN siekiai ir komunikacija dėl bendrų čempionato etapų; 
• LARČ, LARSČ, LMRČ ralio kalendoriaus ypatumai 2025 metams; 
• LARSČ etapų atskyrimo siekis; 
• FIA ERT mokesčiai ir siekis 2025 m. sezone turėti bent vieną kandidatinį ralį; 
• BSRC etapas 2025 sezone; 
• SSV čempionato sukūrimas ir integravimas į ralio etapus; 
• Bendrų saugumo gairių parengimas ir kiekvieno organizatoriaus privalomas viešinimas jų; 
• Jog privaloma daryti visus mokamus ralio etapus ir to nauda (ne finansinė) organizatoriams ir 

oficialiems asmenims; 
• Ralio čempionatų reglamentų pakeitimai, kas įtakos organizatorius; 



 
• Organizatorių bendras pageidavimas, jog 2025 m. startiniai mokesčiai 20% būtų didesni, kadangi 

nebeįmanoma užtikrinti tokios aukštos kokybės varžybų; 
• Lenktynininkų licencijavimo egzaminai E-LASF sistemoje; 
• Naktinių greičio ruožų 2025 m. sezone korekcijos. 

 
Klausimai informacinio posėdžio, balsuota nebuvo. 
 
 
 
 
 
Posėdis paskelbtas baigtu. 

Protokolo lapų – 2 lapas. 

Posėdžio pirmininkas:    Darius Šileikis  
 
Posėdžio sekretorius:    Tadas Vasiliauskas 


